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Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen,

Constaterende dat:
o het Coalitieakkoord “Duurzaam Doorpakken” zegt dat terugkomen van de inspanningen om de

energietransitie vorm te geven om coördinatie en voortdurende integrale benadering vraagt;
o het Coalitieakkoord “Duurzaam Doorpakken” spreekt over het eerlijk verdelen van de lusten en

lasten van de energietransitie, gelet op het maatschappelijk draagvlak en de financiële 
consequenties;

o het Coalitieakkoord “Duurzaam Doorpakken” vermeldt dat er oog is voor de effecten van
datacenters op het landschap, het benutten van de restwarmte en de energievoorziening;

o er in het Coalitieakkoord “Duurzaam Doorpakken” zorgen worden geuit over waterkwaliteit,
biodiversiteit, bodemdaling, goede ruimtelijke ordening, gezonde leefomgeving, goede 
werkgelegenheid, leefbaarheid en nog veel meer en dat er wordt uitgesproken dat met al deze 
onderdelen rekening wordt gehouden in het beleid;

o de aanwezigheid van en de nog komende bouw van datacenters heel veel discussie en onrust
bij inwoners van - vooral - de Noordkop heeft teweeggebracht;

Overwegende dat:
o er veel onduidelijkheid is over datacenters voor wat betreft energiegebruik (hoeveel en uit

welke bron), werkgelegenheid (hoeveel, hoeveel flex, hoeveel uit eigen land), gebruik van 
restwarmte, gebruik van koelwater (hoeveel, lozing op oppervlaktewater), aanwezigheid van 
chemicaliën in het koelwater, noodzaak tot dijkverhoging;

o niet duidelijk is wat de effecten voor de lange termijn op de natuur de biodiversiteit zullen zijn;
o niet duidelijk is wat de effecten van zowel de datacenters als windturbines op de bestaande

woongebieden alsmede de woningbouw zullen zijn (waaronder prijsontwikkeling, het 
bemoeilijken van het aanwijzen van bouwlocaties);

o niet duidelijk is wie welke data zal opslaan, waardoor niet duidelijk is hoeveel capaciteit voor de
hyperscale datacenters (nog) nodig is;

o aan al deze elementen een prijskaartje hangt, waarvan niet duidelijk is wie welke kosten voor
zijn rekening neemt en hoe hoog die kosten zijn;

o het uiterst belangrijk is om helderheid te hebben over al deze onduidelijkheden, vooraleer een
besluit (of besluiten) over de komst van (een) datacenter(s) te kunnen nemen en dat 
een MKBA een daartoe geëigend middel is;

Besluit het college van GS op te roepen:

o Een MKBA (Maatschappelijke Kosten- en Batenanalyse) op te stellen voor elk
toekomstig datacenter;

o Een voorstel daartoe uiterlijk 30 juni 2021 aan PS te doen toekomen.
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